
 

   

План за постепенна подмяна на дърветата в централната
градска част поиска кметът Спартански
вторник, 09 октомври 2018

План за поетапната подмяна на дървесните видове в централната градска част на Плевен да бъде
изготвен, за това се разпореди днес кметът на Общината Георг Спартански. Много от сега
съществуващата растителност е достигнала своя жизнен максимум, има изсъхнали и опасни дървета и
части от тях и изрязването им няма да реши в дългосрочен план проблемите. За да не остава тази част
от града без растителност, кметът разпореди специалисти да проучат и да се произнесат с
предложение кои са най-подходящите спрямо климата и други особености видове, които да бъдат
засадени на тяхно място. Тази дейност няма как да бъде извършена за година или за две, но мисля че
по-дълъг период от шест – седем години ще бъде достатъчен да бъдат подменени дърветата, каза още
г-н Спартански.
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